
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

Bemærk datoændringen fra den 18. til 

den 25. august 

 

 

Mødedato: 25.august 

2020  klokken 17-19 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Louise Brix Guldbrandsen, Line Christiansen, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Christian Bechsgaard  

 MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Anita Rathje  

SKOLELEDELSEN: Bjørn Mortensen, Jarl Falk Sabro, Line Mie Hjorth Christensen/ 

Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:  Næstformand: 

FRAVÆRENDE: Line Christiansen, Rikke Larsen. 

17.00-17.15 Elevråd.  

• Orientering og debat om elevrådets punkter: 

Der er valgt nyt elevråd, der nu skal konstituere sig.     

17.15-17.20 Beslutningspunkter 

• Konstituering i skolebestyrelsen, og forslag til sidste medlem ? 

Bestyrelsen konstituerede sig med Christian Bechsgaard som formand og Louise Brix Guld-

brandsen, som næstformand. 

Skolelederen har en forpligtigelse til at være aktiv i forhold til dagsordenen. Proceduren har 

hidtil været, at ledelsen udformer dagsordenen, som tilsendes formanden til godkendelse. De 

øvrige medlemmer sender dagsorden forslag til skolens leder, eller til formanden. Formanden 

deltager i to årlige møder med kommunalbestyrelsen. 

• Det kommunale budget 2021, høring 

Budgettet er en overførsel fra sidste år og der er derfor ikke nogen ændringer.  

Af større kommunale tiltag, bemærkes at der er budgetteret med anlægning af cykelsti på 

Dyssevej.  

17.20-17.50 Orienteringspunkter  

• Åbning af nyt skoleår 

Coronakrisen, orientering. 

hvordan er det ellers gået. 

Børnene trives med opdelingen af områder, dette har styrket de sociale relationer. Der er nu 

to klasser på samme område samtidig. Eleverne har indgang til klasserne gennem havedøren. 

Eleverne er selv aktive i forhold til afspritning/afvaskning.  

Ordningen evalueres til efterårsferien, under hensyntagen til sundhedsstyrelsens retningslin-

jer.  
Skolestrategi i Klb. Eftersom vi ikke pt. har valgt formand, vil jeg gerne have en melding 
om der evt. er en der vil repr. Os på dagen 

 

Børn- og Familieudvalget har et større projekt om en ny strategi for folkeskolen på dagsorde-

nen på onsdag d. 12/8.  
I det tilfælde at udvalget godkender projektet, vil vi, efter aftale med Direktør Michael Graver-

sen, gerne invitere 2 skolebestyrelsesformænd til at deltage i styregruppen for projektet.  

Hvis du er interesseret så reservér tid til infomøde om projektet d. 17/8 kl.18, 

som afholdes på rådhuset 



 

 

17.50-18.50 Debatpunkter  

• Økonomi 2021 regnskab 

Samtale om hvilke fokuspunkter bestyrelsen har - vil have for det kommende år 

fx faglig udvikling, skolens økonomi, skolens principper, den kommunale skolestrategi . 

Der er pt. et underskud på 700.000, da der ikke er tildelt ressourcer for de ekstra 7 børn i in-

klusionscentret.  

Der er faldende børnetal i SFO. 

• Undervisning over nettet ved nedluk af skole fx pga. COVID19. 

• Brug af vikarer. 

•  Konfirmationsforberedelse 

Der er uklarhed om rammerne for konfirmationsforberedelsen i Svallerup. Bjørn kontakter 

præsten for nærmere afklaring.  

 

 

18.50-19.00 Kort orientering fra 

• Pædagogisk Råd v/Anita Rathje:  

• Elevråd: 

Der er foretaget valg, konstituering sker i næste uge (uge 36). Elevrådet skal arbejde med 

den kompetente elev. Eleverne deltager i det fælles elevråd i Kalundborg kommune. Eleverne 

opfordres til at arbejde med skolens trivselsmåling, sammen med personalet.  
 

• SFO:  

Afholder SFO II aften arrangement, hvor indmeldte børn kan invitere klassekammerater med.   
• Ledelsen: 

• Skolebestyrelsen:  

Kommende punkter til skolebestyrelsesmøderne: 

- Skolens budget 

- Farlig skolevej bla. fra Svallerup for de ældre elever. 

 For disse er ruten ikke betegnet som farlig skolevej, selv om de skal passere hovedvejen i 

myldretiden.   

 

Kommende skolebestyrelsesmøder:   

2020.  25.8., 23.9., 29.10., 2.12. 

2021.   14.1., 22.2., 23.3., 28.4., 31.5. 

 

 


